
 

Protokoll gemensamt styrelsemöte 2021-09-15 kl. 10.00-11.30 via Teams  

Ledamöter Fastighetsägare Sofielund: Jan Svärd, ordf. Brf Cykeln, Anders Fransson, Lifra, Claes 
Blomqvist, Carlssons Europeiska, Anna Wiking, Fastighetsägarna Syd, Håkan Nebréus, Avebe/Stadex, 
Michael Carlsson, HSB Malmö, Thomas Persson, Heimstaden, Frida Carlsson, Brinova, Ali Atié, Sofia 
Byalag, Vesna Stancic, Brf Sevedsgården, Frida Lind, MKB, Jonas Hamfors, Gamla Sofielunds Byalag, 
Gustaf Grapengiesser, Kvarteren Framåt, Johan Örneberg, Svenska Hus 

Ledamöter Fastighetsägare Möllevången: Jan Svärd, ordf., Anders Fransson, v ordf. Lifra, Michael 
Carlsson, HSB Malmö, Thomas Persson, Heimstaden, Frida Lind, MKB, Tannia Rosander Fazliu, 
Victoria Park, Anna-Karin Wickström, Stena Fastigheter, Benny Bendzovski, Kungsleden, Zeljko 
Pavlovic, Willhem, Lars Östrell, Brf Kaninen, Sven Sturesson, Brf Stenbocken, Jesper Karyd, Karyds 
Fastigheter, Andreas Lundberg, Atrium Ljungberg, Agneta Stuhré, Sandbergs Fastigheter, Johan 
Örneberg, Svenska Hus 

 Adjungerade: Freddy Nilsson, kommunpolis, Tobias Bråhammar, kommunpolis, Andy Roberts, FGK, 
Thomas Bull, Trygghet o säkerhet, Susanne Käsper, SBK, Gunnar Blomé, Näringslivskontoret, Jennie 
Järvå Kulturförv. (BID Möllevången). Ersättare för Jennie Järvå Ivana Baukart 

Ej närvarande se överstrukna., Övrig: Ulf Silbersky, Iman Ahmad, Jeanette Berga 

Formalia:  

1. Välkommen, Jan Svärd 

Godkännande av dagordning med två ändringar under Formalia: 

Presentation av ny adjungerad till styrelsen från Fastighets och gatukontoret efter Tobias Nilsson 
som nu efterträds av Andy Roberts, som närvarade i början 

 Beslut: att godkänna Andy Roberts som ny adjungerad 

Ny ledamot från Stena Anna-Karin Wickström som ersätter Jonas Santonsson. 

Beslut:  att godkänna Anna-Karin som ny ledamot från Stena 

2. Närvaro, enligt upprop av namn och företag, se ovan. 
3. Justeringspersoner, förslag Jan Svärd och Sven Sturesson 

Beslut: Att godkänna förslag 
 

4. Föregående protokoll, bifogas.  
Beslut: att godkänna och lägga till handlingar 

5. Förändring adjungerade: 
Andy Roberts ersätter Tobias Nilsson som ledamot från FGK  ( se ovan) 

6. Nya medlemmar: Brf Sommarhagen 1 
Beslut: 

Övrigt formalia 

 Beslut: att ekonomiska rapporter kommer 1grr/kvartalet.  



Rapporter:  

7. Kort presentation av uppdaterad Teams struktur för styrelserna 

 Sven Sturesson presenterade strukturen,  ett levande dokument där alla kan följa processer och 
BID arbete, samt bidra med egna synpunkter och tankar. 

8. Introduktion av BID karta på hemsida och Teams med kort bruksanvisning 

Nu finns uppdaterad karta på hemsida och Teams. Uppföljning sker med polisstatistik 

9. Information om Naturmolnet och samverkan Kungsleden 

Risk för att Naturmolnet kan läggas ner 2020, ekonomisk rapport inhämtas för fortsatta 
diskussioner kring framtid. 

10. Läge kring serieområde, seriestråk/elskåp samt målningar 

Presentation av dagsläge kring serieområde samt stråken. Arbetet fortskrider och första insats 
sker I oktober 

11. Insatser för Brf:er och kort om programblad bosocialt arbete 

Programblad är utformat som medlemsförmån för fastighetsägare och Brf:er. Läggs ut på Teams 
och hemsida. 

12. Information, polis, BID om situation på platser/kvarter och möte boende medborgarlöfte 

Tillsammans med polisen genomfördes en medborgardialog som lockade boende och besökare på 
Johannesplan. Flera synpunkter lämnades kring huvudsakligen trafik. Anteckningar från detta 
läggs på Teams. .  Arbetet fortsätter med insatser kvartersvis för att lyssna av känslan kring 
trygghet. Det blr fokus på Sevedskvarteren, BID gatan (Ängelholmsgatan) samt kvarter inom BID 
inom Möllevången.  

Diskussioner:   

13. Diskussion kring de stora problem som finns kring klotter och nedskräpning. Stora problem 
och medlemmar behöver vara förebilder.  

Via Saneringskompaniet (som en del har) få en klotterförsäkring (utan självrisk) som varje medlem 
själva diskuterar med firman. Den innebär: fast avgift varje månad (exempel Brf med 80 lgh 
betalar 375,00/ månad.= årsbudget på 4 500:-. Företaget ligger cirka 10 % under. Anmälan görs 
om klotter och det är borta inom 36 timmar, sanering sker 2,5 meter upp på väggar. Tillägg med 
klotterskydd erbjuds och man uppger att man är BID medlem (objekt anpassat) 

Eventuellt kan trygghetsvärdar få till uppgift at slå larm om klotter, nedskräpning mm.  Även 
trygghetspatrullen(städpatrull) borde kunna agera mer och kontakta fastighetsägaren om klotter. 
Det här är grupper som också kan påtala nedskräpning utanför BID:s medlemmar och 
verksamheter. Vi har även igång en diskussion med staden om att staden ökar sina insatser för att 
stödja i arbetet att minska nedskräpning och klotter. Verksamheten får till uppgift att utreda 
modell för Brf: er hur de kan bistå till minskning av klotter. 

 

 



14. Diskussion om ökad trygghet med ev trygghetsvärdar, områdesvakter 

Stena beskriver modell med Flamman och modell med uppgifter som trygghetsvärdar och hur de 
arbetar trygghetsskapande i att söka upp ungdomar. Verksamheten får till uppgift att utreda 
vidare. 

 

15. Övrigt  

Nästa möte 27 oktober med fysiska möte för respektive styrelser, BID Sofielund 10–11, BID 
Möllevången 11–12, Plats prel. Friisgatan 14. 

Avslutning 

 

Justeras 

 

 

Jan Svärd, ordf.   Sven Sturesson ledamot 

 

 

 

 

 

Fastighetsägare BID Sofielund och Fastighetsägare BID Möllevången samverkar under samlingsnamnet BID Malmö för att öka trivseln i våra 
områden. BID-processen är ett verktyg i stadsutveckling med fokus på seriös fastighetsförvaltning och goda boendemiljöer. BID i Malmö 
står för Boende, Integration och Dialog och är ett partnerskap mellan fastighetsägare, verksamheter, bostadsrättsföreningar och byalag.  
BID Malmö bygger på nära samverkan med staden, föreningslivet, myndigheter och forskning. 
 

 
               Fastighetsägare BID Sofielund & Fastighetsägare BID Möllevången, Nobelvägen 23 och Friisgatan 14, www.bidmalmo.se 

 

 

 

http://www.bidmalmo.se/

